

PL

- UWAGA! Opakowanie nie jest zabawką! Ryzyko uduszenia! Chronić przed dziećmi
- Nie pozostawiać dziecka bez opieki!
- Przed każdym użyciem sprawdzić, czy wszystkie elementy są sprawne i prawidłowo zamontowane.
- Trzymać z dala od źródeł otwartego ciepła: grzejniki elektryczne z prętami grzewczymi, grzejniki gazowe, itp.
- Tapicerka przeznaczona dla dzieci w wieku 0-12 miesięcy (max. 11kg).
- Wszelkie części, elementy zamienne bądź dodatkowe powinny być uzyskane od producenta, bądź dystrybutora.
- Nie należy używać tapicerki, jeżeli stwierdzono: uszkodzenie, rozdarcie lub brak któregokolwiek z elementów.

EN

- CAUTION! Packaging is not a toy! Risk of suffocation! Protect from children
- Do not leave your child unattended!
- Before each use, check that all elements are in working order and properly installed.
- Keep away from sources of open heat: electric heaters with heating rods, gas heaters, etc.
- The upholstery is intended for children aged 0-12 months (max. 11 kg).
- All parts, replacements or additional elements should be obtained from the manufacturer or distributor.
- Do not use the upholstery if any of the elements are damaged, torn or missing.

DE

- ACHTUNG! Verpackung ist kein Spielzeug! Erstickungsgefahr! Vor Kindern schützen
- Lassen Sie Ihr Kind nicht unbeaufsichtigt!
- Überprüfen Sie vor jedem Gebrauch, ob alle Elemente funktionstüchtig und richtig installiert sind.
- Von offenen Wärmequellen fernhalten: Elektroheizungen mit Heizstäben, Gasheizungen usw.
- Die Polsterung ist für Kinder im Alter von 0-12 Monaten (max. 11 kg) vorgesehen.
- Alle Teile, Ersatzteile oder Zusatzelemente sind vom Hersteller oder Händler zu beziehen.
- Die Polsterung nicht verwenden, wenn eines der Elemente beschädigt, zerrissen oder fehlt.